
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 13/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 301/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Παραπομπή του 3ου θέματος "Επί 
αιτήματος Στέλλας  Δρούγου για ονομασία 
αίθουσας του Συνεδριακού Κέντρου-
Θεάτρου Δήμου Βέροιας" στα Δ.Σ. των  
Δημοτικών Επιχειρήσεων Κ.Π.Π.Ε. και 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ 

 
       Σήμερα 7 Ιουνίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 3-6-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Μ. Γαβρίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Ν. Χαμαλής  
5. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
6. Α. Δελαβερίδης Α. Κεσίδης  
7. Δ.  Πέτκος M. Σουμελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Χ.  Σκουμπόπουλος Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης Λ. Τσαβδαρίδης -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Σοφιανίδης  
11. Σ. Γεωργιάδης Ε. Λευκοπούλου  
12. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ε. Κουκουρδής  
13. Α. Ταραλάς Γ. Μανακούλης  
14. Χ. Γεωργιάδης Π. Αγαθαγγελίδης  
15. Β. Γιαννουλάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 301/99 
16. Σ.  Παναγιωτίδης απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 314/99  απόφασης 
18. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησε  ο κ. Κ. Βαφείδης. 
19. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  

 



 Στη  συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 
 Δήμαρχος :Να θέσω υπόψη σας 1)ότι το συγκεκριμένο κτίριο είναι 
πολιτιστικό και  έχει ουσιαστικά μία αίθουσα, του θεάτρου και των συνεδρίων. Τα 
υπόλοιπα είναι φουαγιέ. 2)Αντιλαμβάνομαι την ευαισθησία που μπορεί να έχουμε 
στο  πρόσωπο του αείμνηστου Μ.Ανδρόνικου αλλά πρέπει  να έχει και μία 
εννοιολογική σχέση η προσπάθεια απόδοσης τιμής σε κάποιο πράγμα με το 
αντικείμενο που θα λειτουργήσει. Θα ήταν μία πρόταση του Δήμου προς το αρχ. 
Μουσείο να ονομάσει μία από τις αίθουσές του ως αίθουσα Μ.Ανδρόνικου. Θα 
άρμοζε η ονομασία προσώπου του αρχ. Θεάτρου ή που ν'ανήκει στον ευρύτερο 
πολιτισμό. 
 Με όλο το σεβασμό προς την κα Στ. Δρούγου αλλά και στη μνήμη του 
Μ.Ανδρόνικου θα έλεγα ότι δεν πρέπει να κάνουμε δεκτή αυτή την αίτηση, αλλά να 
την συνυποβάλλουμε με μία ευχή και  πρόταση του ΔΣ μία από τις αίθουσες του αρχ. 
Μουσείου, που ταιριάζει ως αντικείμενο, να δοθεί το όνομα  του Μ.Ανδρόνικου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Γκαβαϊσές :Η κα Δρούγου δεν ήρθε σ' επαφή μαζί σας; 
 Δήμαρχος :Όχι. 
 Γκαβαϊσές :Μου φαίνεται πολύ βαρύ ν΄απορρίψω αίτησή σας. Σ' αυτή την  
περίπτωση θα προτιμούσα να μην το συζητήσουμε καθόλου. 
 Σιδηρόπουλος : Είχα την εντύπωση ότι το εν λόγω κτίριο είναι πολιτιστικό 
κέντρο και ο Μ.Ανδρόνικος ήταν  άνθρωπος του πολιτισμού. Γιατί ο Δήμαρχος 
χαρακτηρίζει το κτίριο περισσότερο ως θεατρικό; 
 Δήμαρχος :Γιατί το κτίριο αυτό αποτελείται κυρίως από τη μεγάλη σάλα του 
θεάτρου, φουαγιέ και κάποιων γραφείων. Γι' αυτό και η πινακίδα γράφει "Θέατρο 
Δήμου Βέροιας". 
 Μου κάνει εντύπωση γιατί  δεν ήρθε το αίτημα για τη Στέγη που θα μπορούσε 
να έχει έναν ευρύτερο χαρακτήρα.Να μου λέγατε να ονομασθεί σε Μ.Κοτοπούλη, 
Παξινού κλπ. να έλεγα ότι έχει μία σχέση και να το συζητήσουμε. 
 Ποιο αρμόδιο όργανο να κάνει τέτοια εισήγηση νομίζω ότι είναι τα  δ/κά 
συμβούλια των Κ.Π.Π.Ε. και Δ.Ε.Π. που θα στεγασθούν και θα δουλέψουν σ΄αυτό το 
χώρο. Ας μην προλάβουμε εμείς. 
 Να μην συζητηθεί το θέμα, να παραπεμφθεί στα ΔΣ των  παραπάνω 
επιχειρήσεων και να διαμορφωθεί μία πρόταση για την ονομασία προς το ΔΣ. 
 Πρόεδρος :Νομίζω  ότι καλύφθηκε και ο κ.Γκαβαϊσές. να μην μπούμε σε μία 
συζήτηση αλλά  να παραπεμφθεί το θέμα και να πάει στα ΔΣ των επιχ/σεων όπως 
ανέφερε ο Δήμαρχος. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ  μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του  Δημάρχου. 
2.-Τις διατάξεις του άρρθου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Παραπέμπει το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης "Επί αιτήματος Στέλλας 
Δρούγου για  αίθουσας του Συνεδριακού Κέντρου-Θεάτρου Δήμου Βέροιας" στα Δ.Σ 
των Δημοτικών επιχειρήσεων "Κέντρου Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και 



Επικοινωνίας ΟΤΑ" και "Τοπικής Πολιτιστικής και  Κοινωνικής Ανάπτυξης" Δήμου 
Βέροιας προκειμένου αυτά να εισηγηθούν στο ΔΣ σχετικά. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   301 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές X. Μουτσιόπουλος 
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-6-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


